



#### IV. Participation in Academic and Extra-curricular Activities (Primary 4-6)

參與學術及課外活動 (小四至小六)

##### a. Academic (學術):

Year 年份	Activities 活動名稱	Certificates/Awards* 證書/獎項*

##### b. Extra-curricular Activities Awards (課外活動)

Categories 項目	Year 年份	Certificates /Awards* 證書/獎項*
Swimming 游泳		
Ball Games 球類		
Athletics 田徑		
Music 音樂		
Dancing 舞蹈		
Speech 朗誦		
Voluntary Services 服務		
Others 其他		

\* Please attach photocopies of award certificates (if applicable) 請連同獲獎證書影印本遞交 (如適用)

**V. Family Information** 家庭資料

	<b>Father / Guardian</b> 父親 / 監護人(1)	<b>Mother / Guardian</b> 母親 / 監護人(2)
<b>Name in English &amp; Chinese</b> 中英文姓名		
<b>Education Level</b> 教育程度		
<b>Occupation / Position</b> 職業 / 職位		
<b>Name of Company</b> 公司名稱		
<b>Contact Tel. No.</b> 聯絡電話		
<b>E-mail Address</b> 電郵地址		

If the applicant's mother or sister has studied/is studying in this school, please fill in her information below.  
如申請人的母親或姊妹曾/現於本校就讀，請填寫下列資料。

<b>Name</b> 姓名	<b>Class Attending/ Year of Graduation/ Year of Leaving True Light</b> 現就讀班別/畢業年份/離校年份	<b>Relationship with Applicant (Student)</b> 與申請人(學生)關係

**VI. Referees (if applicable)** 推薦人 (如適用)

<b>Name</b> 姓名	<b>Occupation</b> 職業	<b>Contact Tel. No.</b> 聯絡電話	<b>Relationship with Applicant (Student)</b> 與申請人(學生)關係

I / We confirm that the information and the documents I / we have provided are true and complete.  
本人(等)證實本人提供之各項資料及文件均屬詳實。

\_\_\_\_\_  
Signature of Applicant (Student)  
申請人(學生)簽名

\_\_\_\_\_  
Signature of Parent / Guardian  
家長 / 監護人簽名

\_\_\_\_\_  
Date  
日期

# 香港真光中學



## 2021-22 年度中一自行分配學位申請

### 家長注意事項

1. 按教育局規定中一之收生百分比，本校自行分配學額為 40 名。本校以英語作為主要授課語言。
2. 遞交表格，詳情如下：
  - 2.1 家長親自交回報名表或由授權人士交回； 或
  - 2.2 家長可安排於二零二一年一月四日(星期一)至一月十八日(星期一)(包括首尾兩日)期間透過郵寄方式向本校遞交申請表及所要求的其他文件(截止日期以郵戳日期為準)。我們收到家長的郵遞申請後，會把《中一自行分配學位申請表》的「家長存根」寄回給家長以作保存。

繳交日期	二零二一年一月四日 至 二零二一年一月十八日 (星期日及公眾假期除外)
時 間	星期一至五: 上午 9 時至下午 4 時 星期六: 上午 9 時至正午 12 時
地 點	本校教導處 香港大坑道五十號 電話: 2576 0703
所需文件	(1) 本校申請表格正本 (2) 教育局發出之中一自行分配學位申請表 (3) 小五全年及小六上學期成績表副本 (4) 得獎紀錄副本 (5) 學生身份証/護照副本 (6) <u>三個</u> 回郵信封(貼上\$2 郵票)

3. 面試日期: 二零二一年三月六日(星期六)  
每位申請學生皆獲面試機會，詳細安排另行書面通知。缺席面試者，將不獲分配本校的自行分配學位。
4. 本校自行分配學位收生準則
  - a. 學業成績 55%
  - b. 面試表現 20%
  - c. 操行獎項、課外活動及服務 25%
5. 依據教育局指引，申請人無須交由小學發出的推薦信。
6. 如學生在自行分配階段獲本校取錄為正取生，本校將於二零二一年三月三十一日(星期三)透過書面及電話通知家長。
7. 遞交申請表後，如住址或電話資料有更改，家長務必儘快通知學校。

# True Light Middle School of Hong Kong



## Secondary School Places Allocation (SSPA) Application for S1 Discretionary Places (2021-22)

### Reminders to Parents

1. The number of discretionary places available in our school is 40 as instructed by the Education Bureau. Our medium of instruction is English
2. Form Submission:
  - 2.1 Parents submit the application form **in person** or authorize someone to do it; **or**
  - 2.2 Parents submit the application **by post** between 4 January (Monday) and 18 January 2021 (Monday), both dates inclusive (the postmark date should not be later than the prescribed deadline).  
After receiving parent's application by post, we will return the Parent's Copy of the Application Form to parent by post for retention.

Date of submission	4/1/2021- 18/1/2021 (Sunday and public holidays excluded)
Time	Monday to Friday: 9 am - 4:00 pm Saturday: 9 am - 12 noon
Venue	Our school office 50 Tai Hang Road, Hong Kong      Tel. no. 2576 0703
Documents needed	1. Completed Application Form issued by our school (Original copy) 2. Application Form for S1 Discretionary Place by EDB 3. Photocopy of Primary 5 (Whole Year) & Primary 6 (1 <sup>st</sup> Term) School Reports 4. Photocopy of certificate(s)/ award record(s) 5. Photocopy of student's HK ID Card / Passport 6. <b>THREE</b> self-addressed stamped envelopes (\$2 each)

3. Every applicant will have an interview which is scheduled for **6 March 2021 (Sat)**, the details will be provided in writing in due course. Applicants who are absent from the interview will not be considered.
4. Admission Criteria:
  - a. Academic Performance      55%
  - b. Interview Performance      20%
  - c. Conduct, Awards and Extra-curricular Activities & Services      25%
5. Recommended letters issued by organizations or individuals are **NOT** required.
6. Successful applicants will be notified by mail and phone by 31 March 2021 (Wednesday).
7. Should there be any changes in residential / correspondence address and phone number, please let us know at your earliest convenience.